
 
 

Bestyrelsesmøde 9.3.2020 1830-2200 
Deltagere:  
Afbud:  
 
 

Dagsorden Referat 

1). Velkomst og news. (10 min) Vand, lys, Esbjerg K, mm, LB tilbyder supervision. 

2). Hvem er den ny bestyrelse egentlig? (30 min) Alle forbereder 3 korte fortællinger om sig selv. 2 
sande og en falsk😊 

3). Evaluering GF (10 min) God aften. Mange mennesker -Det virkede med 
mad. Mange år siden at der har været så mange. 
Godt at det er udmeldt at der er fundet folk til div. 
poster. Vi savnede flere dame- og herresenior 
spillere.Godt input med uddeling af priser. Dejligt 
med indslag fra Klaus. God gennemgang af 
regnskabet. Godt med fokus på sporten.  

4). Mødedatoer 2020. (10 min) 23.3.  

5)  Sport 2020 (30min). U19 er udfordret på en ret geografisk stor kreds 
ligesom serie 3 også er ramt. Der spørges til om der 
kan støttes med bus eller tilskud til kørsel. 
Bestyrelsen vender tilbage med en plan for tilskud til 
de lange ture. Der lavet en aftale med Thomas 
Pedersen - og Frank Pedersen om at være 
målmandstræner. Sportsudvalget består af Ivan, 
Caroline (indtil sommer), Thomas Bragaard og 
Nicolaj. Niklas Holdt og Kristian Bendix tager med 
som ledere til Holland. Der har været gode 
forældremøder i u11, u12 og u13. LK kommer ud og 
laver træningspas som en del af aftalen.  
Der kommer en træningsplan. Vi har en udgift på 
små 9000kr for at leje os ind på kunststofbaner i 
toftlund og bramming.  
Carsten Skønager inviteres med til et kommende 
bestyrelsesmøde.  

6) Indsatser og ideer 2020-2021 (60 min) Kørselgodtgørelsesplan vedtages. 1 kr på påbegyndt 
km t/r når der er over 90 km til spillestedet. Dvs over 



180 km tur-retur.  
Ønskeseddel der arbejdes videre på: 
Esport skal på banen og mulighederne undersøges 
for det. Johnny supplerer med input om at det er fedt 
at komme ud snakke med sponsorer. 
Det foreslås at opvisningsbanen og en tribune 
prioriteres. Stadion bør fokuseres. En 
sammenbygning af de 2 terasser er et ønske. Flere 
gode historier fra ALLE afdelingerne - gerne på fb. Et 
stort ønske er den tidligere igangsatte drejebog for 
holdledere. Digitalt eller i en mappe er underordet. 
Den blå tråd skal også have en overhaling. 
Hjemmesiden. Fokus på ungdomsfodbold 

7) Uddelegering af områder i bestyrelsen. (15 min) 18.3.2020 tager Wiebke afsted til Esbjerg Idrætsråds 
generalforsamling.På næste møde tages der fat i 
områderne. 

8) Status Tulipanfest – bemanding, Vogn, opgaver 
hold? (30 min) 

Peter og Klaus har lavet en oversigt for opgaverne til 
holdene. JJ ridser en skitse op for t-vognen. Jesper 
Fabrin går ind på siden af Johnny. Wiebke er på 
siden af Johnny af tøjsiden. 

9) Status div: Vennerne, Sponsor, Økonomi (15 min) Vennerne arrangerer flæskestegsspisning 31.3, stig 
Rossen til efteråret,  

10) Punkter næste møde ? (5 min) Sh har forslag med til møderække - medbringes til 
næste møde. 

11) Evt. (5 min) Dennis Jørgensen skal på listen over 
kontaktpersoner som webmaster. 
Peter J. rykker de sidste 3 restancer.  

12)  
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